
 

 

REFERAT 

 

 
 

  

Referat fra møte i Strategisk samarbeidsutvalg, Helsefellesskapet i sør-Rogaland 
24.september 2021 
 
 
 
 
Møteleder: Odd Stangeland  
Møtedato: 24.09.21 
Klokkeslett: 09.00-11.00 
Møtenr 3/21 
Møtested: Teams 
 
 
Til stede:  
Helle Kristine Schøyen, Eldar Søreide, Lena Heimvik, Lars Conrad Moe, Erna Harbo, Bent Horpestad, Odd 
Stangeland, Bodil Sivertsen, Torild Lende Fjermestad, Ørjan Daltveit, Tord Haaland, Odd Erik Hansgaard, Britt 
Ellinor Scott, Sissel Hauge, Helga Tau Strand Vestbø, Bente Gunnarshaug, Elin Wetås de Jara, Eli Karin Fosse 
(vara for Per Kristian Vareide) 
 
Forfall:  
Per Kristian Vareide 
 
Agenda for møtet:  
 
Sak 20/21  Godkjenning av referat fra møte 4.juni 2021  
  Referatet godkjent 

Merknad til referatet: Brukerrepresentant refererte til sak 15/21 og etterspør sak om barn og 
unges psykiske helse. Orientering tas under sak 21/21, status Covid -19    
  
 

Sak 21/21 Status Covid- 19 
Kommunene og SUS orienterte om status Covid -19 og om innsatsen i forhold til barn og unges 
psykiske helse. 
 
Konklusjon: 

 Det er utfordrende både for sykehuset og kommunene at det fremdeles er uklarhet om 
hva justert TISK innebærer og hvordan dette skal kommuniseres til innbyggerne. 

 
 Barn og unges psykiske helse: kortsiktige tiltak er iverksatt og det jobbes med tilbudet til 

barn og unge både i kommunene og SUS. Langsiktige løsninger vil være viktig fokus 
fremover, og saken tas opp i neste SSU-møte. 

  
 

Fra: Elin Wetås de Jara Dato: 04.06.2021 

Til: Strategisk samarbeidsutvalg Dokument nr.: 19/01548-58 

Kopi til:          



 

Sak 22/21 Status utviklingsplan  
  Eldar Søreide presenterte status i arbeidet. Innspillsrunde blir i desember/januar, og ferdig utgave 

oversendes styret og Helse vest i mars 2022. Uavklart om høring er nødvendig etter at det er 
orientert i SSU med jevne mellomrom. 

  Presentasjon vedlagt referatet.  
   

Konklusjon:   

 FSU koordinerer halvdagssamling og workshop om utviklingsplanen der FSU, SSU og 
brukerorganisasjoner deltar.  

 SUS og kommunene spiller inn til FSU i forhold til innhold i dagen. SINTEF-rapporten kan 
være et underlag.  

 Torild Lende Fjermestad er kontaktperson mellom FSU og SSU i denne saken.  
 
   
Sak 23/21  Partnerskapsmøte  
  Sissel Hauge orienterte FSUs forslag til partnerskapsmøte 

Innspill til tema fra FSU: Utviklingsplan, fastlegesituasjonen, SINTEF-rapporten, felles 
rekrutteringsordning 
 
Konklusjon: 

 Partnerskapsmøtet arrangeres i mars 2022.  

 Dato settes snarlig med forslag fra FSU til SSU, og meldes så til representantene.  

 Utviklingsplanen presenteres og forankres, SINTEF-rapporten blir hovedtema.  
   
Sak 24/21 Prehospitale tjenester; Orientering etter innspillsrunde i kommunene v/Lena Heimvik 

Saksunderlag var utsendt før møtet og Lena Heimvik orienterte fra møtene med kommunene.  
   

  Presentasjon vedlagt referatet. 
 

Konklusjon: Saken tas opp igjen neste møte. Tema vil være økt bruk av 113/AMK, utrykningstid 
ambulanse og akuttkjedeprosjekt 

 
Sak 25/21 Sammensetning av tjenestemodellgruppene 

Saksfremlegg utsendt før møtet. Britt Ellinor Scott presenterte forslag og prosess.  
 
  Konklusjon: 

 SSU stiller seg bak sammensetningen av tjenestemodellgruppene som fremgår av 
forslaget fra FSU.  

 Brukerrepresentant innarbeides i pkt 7 i overordnet samarbeidsavtale 
 

 
Sak 26/21 Presentasjon av prosjektrapport Framskrivinger Helsefellesskapet i Sør – Rogaland ved Kjartan 

Særheim Anthun og Jorid Kalseth, Sintef   
 Rapporten er sendt SSU-representantene 

Presentasjon vedlagt referatet 
 
 Konklusjon:   
  Rapporten tas til orientering og tas opp på senere tidspunkt 
 
Sak 27/21 Status medisinutdanning og profesjonsutdanning innen psykologi - orientering v/Helle Kristine 

Schøyen orienterte: 



 

 Ingen endring i gradsforskriftene i forhold til medisinutdanning – arbeidsgruppe er 
opprettet for å se på mulig medisinutdanning i Stavanger sammen med de etablerte 
medisinutdanningene og UiS, samt spørsmål til RHFene om hvordan de kan håndtere en 
økning i antall medisinstudenter i Norge. 

 I gradsforskriftene for psykologiutdanningen åpnes det for at nye universiteter kan 
etablere slik utdanning. UiS har etablert bachelor i psykolog og har etablert en plan for 
mastergrad, og har dermed et grunnlag for å etablere profesjonsutdanning. Dette 
detaljeres nå i samarbeid med fagmiljøene i sykehuset. Samarbeidsavtale er nå skrevet 
mellom SUS og UiS med tanke på godkjenning av profesjonsutdanning.  

 
  Konklusjon:  
  Tas til orientering  

 
Sak 28/21 Eventuelt  

Fysiske møter fremover på noen av møtedatoene er aktuelt. Det bes om at de som har behov for 
at møtene fortsatt holdes på teams melder fra. 

 
 
 
Vennlig hilsen  
 
Elin Wetås de Jara 
Spesialrådgiver 
KS Rogaland 
 
 


